

7天 6晚 欢乐台湾 go!!

Tour Code: TW7TPE-CI



台北-清境-高雄-台南-台中-宜兰-温泉酒店

住宿特色



汽车旅馆
清境农场民宿
温泉酒店

全程4+5星酒店



桃园 : 1N 5★恋情汽车旅馆
清境 : 1N 4★龙庄日式会馆
高雄 : 1N 4★力丽哲园商旅
台中 : 1N 4★塔木德商旅
宜兰 : 1N 4★丽翔温泉酒店
台北 : 1N 4★福君海悦大饭店



酒店地点

台中塔木德(逢甲夜市)
台北福君海悦(宁夏夜市)



特色风味餐 (6早, 5午, 2晚餐)

台南小吃 (蚵仔煎, 蚵仔煎, 棺材板)
客家料理、三杯鸡风味、瓮仔鸡风味
中社花海BBQ自助餐、金品茶楼小笼包

Flight Schedule

CI 722 Kuala Lumpur-Taipei 1440-1930
CI 721 Taipei-Kuala Lumpur 0850-1330

1 吉隆坡→台北

★ **汽车旅馆** 房间装潢设计达到或甚至超越高级饭店的水准, 房间更配以独立「按摩浴池」。

2 桃园→新竹→南投→清境 (早午餐)

★ 前往新竹 (1.0hr)
★ **内湾老街** 当地居民以客家为主。近年来以怀旧的老街情怀包含了带动观光, 包括古色古香的内湾戏院及内湾吊桥等。来到内湾老街, 可品尝美味的野薑花肉粽、擂茶冰沙、客家麻糬等。

★ 前往日月潭 (2.0hr)
★ **船游日月潭** 日月潭湖面海拔748米, 是台湾外来种生物最多的淡水湖泊之一。它以光华岛为界, 北半湖形状如圆日, 南半湖形状如弯月。(含游船)

★ 前往清境农场 (1.0hr)



★ **清境农场** 位于海拔1750公尺以上, 空气清新, 繁花遍野, 具有「雾上桃源」之称。四季景色秀美, 春夏两季看绿草茵茵鲜花遍开, 深秋赏红枫, 冬天观积雪。

3 清境→高雄 (早午餐)

★ **青青草原** 青青草原亲近放养的绵羊畜牧区; 绵羊穿梭于脚下, 近距离接近可爱的绵羊群。



★ 邵族土特产中心
★ **集集火车站** 车站主体是以纯桧木建材打造而成, 外型极为典雅拙朴。是台湾少数的古老火车站。如今成为观光旅游、摄影、拍照之最佳外景。

★ 前往高雄 (2.0hr)

★ **春秋阁** 纪念武圣关公的庙宇。
★ **龙虎双塔** 塔前分别立有一尊龙虎塑像而得名。游客从龙口进, 虎口出。可消灾减恶增吉祥。

★ **六合夜市/瑞峰夜市** 高雄最大的观光夜市。(早午餐)

4 高雄→台南→台中

★ 珍珠养殖中心
★ **佛光山佛陀纪念馆** 星云大师带领弟子建设起来的佛教圣地, 宏伟壮观。
★ 前往台南 (1.0hr)
★ **安平古堡** 荷兰殖民者在台湾最早建立台湾最老的古堡。
★ **安平老街** 300年前荷兰人所建的第一条街道, 品尝老街上各式特色小吃如蚵仔煎、鲁肉饭等。
★ 高山茶展示中心
★ 前往台中 (2.0hr)
★ **逢甲夜市** 台湾最热闹的夜市。

(早午餐)

5 台中→台北→宜兰

★ **中社花海** 一年四季都有美丽的花海缤纷绽放, 大波斯菊、黄波斯菊、鼠尾草、玫瑰、郁金香、彩色海芋、鼠尾草、玫瑰花、向日葵、一串红等等, 浪漫沉浸在一片花海的花花世界中。



★ 前往台北 (1.5hr)

★ **维格凤梨酥** 品尝台湾第一伴手礼凤梨酥礼饼。

★ **九份** 走一走依山而建的小镇, 感受古旧的台湾风情。老街的小吃目不暇接, 赖阿婆芋圆可以说是老街的招牌小吃之一, 另外还有红糟肉圆、花生卷冰淇淋、护理长卤味、九份豆花等美食。



★ **十分** 十分瀑布如真似幻属幕帘式瀑布, 有台湾的尼加拉瓜瀑布之称, 倾泻而下的瀑布, 如千军万马奔腾, 倾泻而下。

★ **平溪老街放天灯** 充满日本的古街每条巷道都可看见行经的火车, 形成平溪老街的重要特色。在这放天灯也成了最大的乐趣。



★ 前往宜兰 (1.0hr)

★ **入住温泉饭店 (请自带泳衣)**



6 宜兰→台北 (早午餐)

★ 前往台北 (1.0hr)
★ **忠烈祠** 观看卫兵交接。
★ 一本万利展示馆
★ **101大楼购物中心** 曾一度是世界最高楼的摩天大楼之一。
★ 免税彩妆店
★ **西门町商圈** 集合了时下年轻人的最爱, 电影、流行服饰、饰品、精品、舶来品、刺青、各国美食、偶像歌手签唱会... 让西门町成为年轻流行的新乐园。

7 台北→吉隆坡 (早午餐)

★ 早餐后, 送往机场搭乘航班返回吉隆坡。

富山旅遊

ESPLANAD HOLIDAY

(KPK/LN: 7618 CO.REG: 723120-A) SDN. BHD.

79-2, Jalan Dwtiasik 1, Dataran Dwtiasik, Bandar Sri Permaisuri, 56000 Cheras, Kuala Lumpur.

03-9173 6300

www.esplanad.com.my

f www.facebook.com/EsplanadHoliday

Departure Date	
Adult (twin)	
Child (extra bed)	
Child (no bed)	

团费包含: ✓机场税 ✓小费

酒店以当地星级为准。行程安排仅供参考, 以最终航班及酒店确认为准

7^D 6^N Fun Taiwan go!!

Tour Code: TW7TPE-CI



HIGHLIGHTS

Motor Motel



Cingjing Farm-Home Stay

Hotspring Hotel

4 + 5 Star Hotel



Taoyuan : 1N 5★Rangching Motor Motel

Cingjing : 1N 4★Dragon Manor Resort

Kaohsiung : 1N 4★Lealea Garden Hotel

Taichung : 1N 4★Talmud Hotel

Yilan : 1N 4★Les Champs Hotspring

Taipei : 1N 4★Fortune Hiya Hotel



Talmud Hotel
Fortune Hiya Hotel

walking distance to
famous night market



Local Delicacies



Tainan Snack Flavor, Hakka Cuisine
Sources Stewed Chicken, BBQ Buffet
Kingsing Tea Xiao Long Bao, Brickkiln Chicken

Flight Schedule

CI 722 Kuala Lumpur-Taipei 1440-1930
CI 721 Taipei-Kuala Lumpur 0850-1330

Taipei - Cingjing - Kaohsiung - Tainan - Taichung - Yilan - Hotspring Hotel

1 Kuala Lumpur ✈ Taipei

★ **Stylish Motor Motel** check in Taiwan exclusive motel with themes design accommodation and Jacuzzi bathtub occupied.

2 Taoyuan 🚗 Hsinzhu (B/L/D) 🚗 Nantou 🚗 Cingjing

★ Proceed to Hsinzhu (1.0hr)

★ **Neiwan Old Street** lined with traditional wooden architectures and stores. Stroll along this street visitor will be embraced with reminiscent atmosphere as well as gourmet feast, including Hakka tea, Hakka rice cake (muachi) and etc.

★ Proceed to Sun Moon Lake (2.0hr)

★ **Sun Moon Lake** known as Taiwan's most popular scenic spots and the country's largest body of water. Its poetic name is derived from the unique shape that resembles the sun and the moon. (included boat ride)



★ Proceed to Cingjing Farm (1.0hr)

3 Cingjing 🚗 Kaohsiung

★ **Green Green Grassland** this wide grassy plain is the most popular site of the Cingjing Farm; the herds of sheep grazing on the land, the azure skies above, and the verdant mountains in the horizon have a distinct European air. The sheep here are very friendly; visitors usually have their pictures taken with them.



★ Shao's Ethnic Local Product

★ **Jiji Town Train Station** was built during Japanese Colonial Era, for the purpose of materials transporting for new power plant construction. It was one of the few old train stations available in Taiwan.

★ Proceed to Kaohsiung (2.0hr)

★ **Spring & Autumn Pavilions** two massive pavilions dedicated to Kuan Kung, the God of War.

★ **Dragon Tiger Tower** the dragon's throat is the entrance and the lion's mouth is the exit. Entering a dragon's throat and coming out a lion's mouth symbolizes turning bad luck to good fortune.

★ **Liuhe / Ruifeng Night Market** the biggest night market in Kaohsiung. (B/L)

4 Kaohsiung 🚗 Taichung

★ Pearl Center

★ **Fo Guang Shan Monastery** the Buddhist center of South Taiwan, established my Master Hsing Yun and his disciples.

★ Proceed to Tainan (1.0hr)

★ **Anping Old Fort** the oldest castle in Taiwan, it was once the hub of trading during Dutch domination.

★ **Anping Old Street** original Dutch settlement in Tainan, is full of small streets and alleyways that are packed with vendors, eateries, shops and gaming stores.

★ Tea Center

★ Proceed to Taichung (2.0hr)

★ **Fengjia Night Market** "Low prices" is the main feature, it sells several of cuisines, clothes and accessories.

5 Taichung 🚗 Taipei

(B/L/D)

★ **Chung-She Flower Garden** paradise garden where an oasis of colorful flowers exist. A wooden piano in the middle of a sea of purplish colored lavenders and tulips surrounding a windmill like in Holland, makes this place an excellent travel spot for many flower lovers and photographers.



★ Proceed to Taipei (1.5hr)

★ **Vigor Pineapple Cake Store** all time best seller of the traditional Taiwanese-style pineapple cakes.

★ **Jiufen Old Street** renowned tourist attraction representative of Taiwan, you may taste several delicious snacks & shops on local product. Many buildings in the town remain unchanged, reflecting the Japanese influence on both architecture and culture on the island the town.

★ **Shifen Waterfall** is one of the most famous in Taiwan. It is not very tall (20m) but it is wide (40m) and powerful. It forms a horseshoe and has been nicknamed the Little Niagara even though it is much smaller.

★ **Pingxi Old Street** is built into a hill with a train track going overhead right through the middle shops around

selling local food and gifts. Particular interest are the "Sky Lanterns" visitors release sky lanterns into the sky along the railroad tracks.



★ Proceed to Yilan (1.0hr)

★ **Check in Hot Spring Hotel** comfortable with in room hot spring tub & public pool (own swimming suit)



6 Yilan 🚗 Taipei

(B/L)

★ Proceed to Taipei (1.0hr)

★ **Martyr's Shrine** you may see the ceremony of changing guard.

★ Fengshui Center

★ **101 Mall** a landmark super tall skyscraper in Asia, provides you a selection of international trendy fashion brands boutique.

★ Duty Free Cosmetic Center

★ **Ximending** renowned as "Shibuya of Taipei", storage Taiwan's fashion, subculture and Japanese culture.

7 Taipei ✈ Kuala Lumpur (B)

★ After breakfast, transfer to the airport for your flight depart home.

富山旅遊

ESPLANAD HOLIDAY

(KPK/LN: 7618 CO.REG: 723120-A) SDN BHD

79-2, Jalan Dwtiasik 1, Dataran Dwtiasik, Bandar Sri Permaisuri, 56000 Cheras, Kuala Lumpur.

03-9173 6300

www.esplanad.com.my

f www.facebook.com/EsplanadHoliday

Departure Date	
Adult (twin)	
Child (extra bed)	
Child (no bed)	

Fare Included: ✓ Taxes ✓ Tipping

Sequence of itinerary, flight schedule, hotel listed are subject to change without prior notice.